

Title (en)

Arrangement for attaching panes to glazing bars for the purpose of forming glazed roofs, facings etc.

Title (de)

Einrichtung zum Anbringen von Glasscheiben an Sparren für Glasüberdachungen, Fassadenverkleidungen und dergleichen.

Title (fr)

Arrangement pour la pose de vitres sur des chevrons, spécialement conçu pour: toitures vitrées, habillage de façades etc.

Publication

EP 0464655 A1 19920108 (DE)

Application

EP 91110606 A 19910626

Priority

DE 9007237 U 19900630

Abstract (en)

An arrangement for attaching panes to glazing bars for the purpose of forming glazed roofs, facings, etc. possesses glazing bars composed of wood or glue binder and in each case consisting of a glazing-bar lower part and a glazing-bar head (10) detachably connected thereto, the panes (16, 18) being arranged between glazing-bar lower part (4) and glazing-bar head (10), with interposed seals (20, 21, 22, 23). The formation of thermal bridges is thereby prevented. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Einrichtung zum Anbringen von Glasscheiben an Sparren für Glasüberdachungen, Fassadenverkleidungen und dergleichen weist aus Holz oder Leimbinder bestehende Sparren auf, die jeweils aus einem Sparrenunterteil und einem damit lösbar verbundenen Sparrenkopf (10) bestehen, wobei die Glasscheiben (16, 18) zwischen Sparrenunterteil (4) und Sparrenkopf (10) unter Zwischenschaltung von Dichtungen (20, 21, 22, 23) angeordnet sind. Die Entstehung von thermischen Brücken ist hierdurch vermieden. <IMAGE>

IPC 1-7

E04D 3/14; E06B 3/68

IPC 8 full level

E04D 3/14 (2006.01); **E06B 3/68** (2006.01); **E04D 3/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04D 3/14 (2013.01); **E06B 3/68** (2013.01); **E04D 2003/0818** (2013.01); **E04D 2003/0837** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] GB 163460 A 19210517 - YOUNG AND MARTEN LTD, et al
- [X] GB 480124 A 19380217 - OSBORNE GRANT
- [X] GB 887537 A 19620117 - SYDNEY GEORGE MILLS, et al
- [Y] GB 545764 A 19420611 - SAMUEL BUNTON, et al
- [Y] GB 191227576 A 19131023 - BUTLER GEORGE FREDERICK

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0464655 A1 19920108; EP 0464655 B1 19950517; AT E122749 T1 19950615; DE 59105494 D1 19950622; DE 9007237 U1 19900906;
DK 0464655 T3 19951002; ES 2073073 T3 19950801

DOCDB simple family (application)

EP 91110606 A 19910626; AT 91110606 T 19910626; DE 59105494 T 19910626; DE 9007237 U 19900630; DK 91110606 T 19910626;
ES 91110606 T 19910626